

Amazing 中国
CHINA 中国

8D6N
邂逅山水桂林
阳朔/三江/龙胜/广州
GUILIN/YANGSHUO/
SANJIANG/LONGSHENG/GUANGZHOU

Johor Bahru ✈ Guangzhou

Tour Code: JCGG-3

 **Golden**
Destinations



China
中国

 全程无购物站
NO SHOPPING STOP



Moon Hill
月亮山



Cheng Yang Yongji Bridge
程阳风雨桥



Longji Buni Terraces
布尼花海梯田

行程次序, 以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Guilin
桂林



Cheng Yang Ba Zhai Scenic Spot
程阳八寨



Lijiang Bay Scenic Area
荔江湾景区



Yangshuo West Street
阳朔西街



SCHEDULE

D1 JOHOR BAHRU ✈️ GUANGZHOU
(MOB)

- ☑️ Check in hotel

D2 GUANGZHOU 🚄 YANGSHUO
(B/L/D)

- ☑️ Ten Miles Gallery (Car Sightseeing)
- ☑️ Moon Hill (Photo Stop)
- ☑️ Yangshuo West Street

D3 YANGSHUO
(B/L/D)

- ☑️ Lijiang Bay Scenic Area
- Tiangongyan - Rowing Dragon Boat
- ☑️ Cycling in Yangshuo (Sidecar Ride)
- ☑️ Lijiang River Cruise Tour (2H)
- ☑️ Campfire Party

D4 YANGSHUO 🚗 GUILIN
(B/L/D)

- ☑️ Ethnic Minority Village
- ☑️ Elephant Trunk Hill
- ☑️ Shanhu Night Scenic
- Sun Moon Pagoda (Exterior View)

D5 GUILIN 🚗 SANJIANG
(B/L/D)

- ☑️ Chengyang Ba Zhai Scenic Spot
- ☑️ Chengyang Yongji Bridge
- ☑️ Sanjiang Drum Tower
- ☑️ Sanjiang Zuomei Show

D6 SANJIANG 🚗 LONGSHENG
🚗 GUILIN (B/L/D)

- ☑️ Longji Buni Flower Sea Terraces
(Include Round-Trip Cable Car)
+ Traditional Hairdressing Performance
+ Jiawu Waterfall + Cloud Ladder (Photo Spot)
- ☑️ Visit a Local Red Yao Lady's Home
+ Taste Oil tea
+ Experience Welcoming Wine Ceremony

*Special Bonus: Photoshoot in Traditional Red Yao Costumes

- ☑️ Wangfu Ancient City Wall (Exterior View)
- ☑️ East West Street + Zhuangyuan Street
+ Xiaoyao Building

D7 GUILIN 🚗 GUANGZHOU
(B/D)

- ☑️ Qixing Park (Include Buggy Car)
(Hua Bridge + Camel Hill + The Light of China)
- ☑️ Beijing Street

D8 GUANGZHOU ✈️ JOHOR BAHRU
(MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

YANGSHUO

- ◆ **Yangshuo West Street** - Located at the center of Yangshuo County, West Street is the oldest and busiest street in Yangshuo, with a length of about 500 meters and a width of about 8 meters. West Street has attracted numerous tourists coming from all over the world. Most of the visitors were immersed in the beautiful scenery and leisurely life here.
- ◆ **Lijiang River Cruise Tour** - Experience "the most beautiful place in the world" by taking a cruise trip on the river. It feels like opening a series of wonderful landscape paintings, truly experiencing the enchanting Lijiang River where "the boat moves in the river, and people travel in the painting."
- ◆ **Ethnic Minority Village** - The ethnic ancient village is home to the Dong people, one of the four major ethnic minorities. This village has a history of over 5,000 years and was once the first village of Guilin during the Ming Dynasty with its unique charm.

GUILIN

- ◆ **Elephant Trunk Hill** - Elephant Trunk Hill is the symbol of the city of Guilin. Elephant Trunk Hill is named after its unique shape of a giant elephant stretching its trunk to Li River and boozing.
- ◆ **East & West Street** - These are the only two ancient alleys preserved in the urban area, like a time capsule that captures the lifestyle of old Guilin and witnesses the city's nearly 1400 years of history since its establishment during the Tang Dynasty's Wu De period. Upholding the cultural essence of the Ming City of Guilin's vassal kings and the historical courtyards of northern Guangxi, it integrates tourism, culture, leisure, and entertainment. Featuring "market alleys and celebrity residences," it incorporates modern fashion commercial elements to create a unique historical, cultural, and fashionable leisure commercial street.

LONGSHENG

- ◆ **Buni Terraces Jiawu Waterfall Scenic Area** - The Buni Terraces and Jiawu Waterfall Scenic Area is located 26 kilometers from Longsheng County and 115 kilometers from Guilin. The scenic area ranges in elevation from 400 to 1600 meters and covers nearly 1,000 acres. It features flower sea terraces, high mountain waterfalls, the charming Sangjiang River, and the rich ethnic minority culture. The area combines the elements of "wonder, danger, seclusion, and beauty" to present a breathtaking experience for visitors.



✓ 6 Breakfast / 5 Lunch / 6 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Guangzhou Cuisine
- ★ Taro Feast
- ★ BBQ Seafood Cuisine
- ★ Sanjiang Cuisine
- ★ Yangshuo Beer Fish Cuisine
- ★ Ethnic Mountain Feast
- ★ Agan Restaurant Cuisine
- ★ Longsheng Cuisine



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Guangzhou Rejoice by Argyle Hotel or Similar Class x1 Night
- ✓ Yangshuo New West Street International Hotel or Similar Class x2 Nights
- ✓ Guilin Echeng Hotel or Similar Class x2 Nights
- ✓ Sanjiang Fulu Shan Hotel or Similar Class x1 Night

OPTIONAL TOUR:

Enchanting Scenery Show or Exclusive Lijiang Show -
Night Tour of Yulong River + Night Coach Tour of Four Lakes
+ Fubo Mountain Scenic Area + Complimentary Guilin Night Views [RMB 550/pax]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Elephant Trunk Hill
象鼻山



Cycling in Yangshuo (Sidecar Ride)
阳朔骑行(网红挎斗车)



Sanjiang Zuomei Show
三江坐妹秀



精简行程

第一天 新山 ✈️ 广州 (机上用餐)

☑ 入住酒店

第二天 广州 🚗 阳朔 (早/午/晚)

- ☑ 车览十里画廊 (车上观光)
- ☑ 网红月亮山打卡拍照
- ☑ 漫步阳朔西街

第三天 阳朔 (早/午/晚)

- ☑ 荔江湾景区 (天宫岩, 划龙舟)
- ☑ 阳朔骑行 (打卡网红挎斗车)
- ☑ 漓江游船 (阳朔码头星级游船 *2H)
- ☑ 篝火晚会

第四天 阳朔 🚗 桂林 (早/午/晚)

- ☑ 少数民族村寨
- ☑ 桂林城徽 - 象鼻山
- ☑ 夜游杉湖景区 (夜观日月双塔)

第五天 桂林 🚗 三江 (早/午/晚)

- ☑ 程阳八寨
- ☑ 程阳风雨桥
- ☑ 三江鼓楼
- ☑ 三江鸟巢坐妹秀

第六天 三江 🚗 龙胜 🚗 桂林 (早/午/晚)

- ☑ 龙脊布尼花海梯田 (含往返缆车)
+ 梳妆表演 + 加乌瀑布 + 打卡网红云梯
- ☑ 拜访当地红瑶阿嫂家 + 品尝油茶 + 拦门酒
***特别赠送少数民族红瑶服饰打卡拍照**
- ☑ 外观王府古城墙
- ☑ 东西巷 + 状元廊 + 逍遥楼

第七天 桂林 🚗 广州 (早/晚)

- ☑ 七星公园 (含电瓶车)
(花桥 + 骆驼峰 + 华夏之光)
- ☑ 北京步行街

第八天 广州 ✈️ 新山 (机上用餐)

观光景点:

阳朔

- ◆ 阳朔西街 - 位于县城中心, 全长517米, 宽8米, 大理石路面, 呈弯曲的S形, 房屋建筑古色古香, 地方特色浓厚。荟萃各种旅游纪念品、小吃于街市。其充满了异国情调的夜景更是风情万种, 风俗浓欲, 别有一番浪漫情怀。
- ◆ 船游漓江 - 体验“世界上最美丽的地方”船行江中, 宛如迎面打开一幅幅奇妙山水画卷, 真正体会到“船在江中走, 人在画中游”的绝美漓江仙境。
- ◆ 少数民族村寨 - 民族古寨居住着四大少数民族之一的侗族, 这里拥有五千多年的历史。曾经是明朝时期的桂林第一村, 风情独特。

桂林

- ◆ 象鼻山 - 是桂林山水的代表, 桂林城的象征, 因整个山形酷似一头驻足漓江边临流饮水的大象而得名, 位于桃花江与漓江汇流处, 山因酷似一只站在江边伸鼻豪饮江甘泉的巨象而得名, 被人们称为桂林山水的象征。象鼻山以神奇著称。其神奇, 首先是形神毕似, 其次是在鼻腿之间造就一轮临水明月, 构成“象山水月”奇景。象鼻山是桂林的城徽山, 是桂林旅游的标志山。
- ◆ 东西巷 - 是市区唯一留存的两条古巷, 如同一部时光收录机, 收纳了老桂林的市井生活风貌, 也见证了桂林城自唐代武德年间建城后近1400年的历史兴衰。秉承桂林藩王明城、桂北合院历史的文化精髓, 集旅游、文化、休闲、娱乐等为一体, 以“市井街巷、名人府邸”为特色, 注入现代时尚商业要素, 打造成为一条极具特色的历史文化和时尚休闲商业街区。

龙胜

- ◆ 布尼梯田加乌瀑布景区 - 布尼梯田·加乌瀑布景区距离龙胜县城26公里, 距桂林115公里。景区海拔400-1600米, 总面积近千亩, 以花海梯田、高山叠瀑、风情桑江、少数民族民俗文化为主要景观, 集“奇、险、幽、秀”于一体展示在世人面前。



✓ 6早餐 / 5午餐 / 6晚餐

风味餐:

- ★ 广州风味 ★ 芋头宴 ★ 海鲜烧烤自助 ★ 三江风味
- ★ 阳朔啤酒鱼 ★ 高山流水宴 ★ 阿甘酒家 ★ 龙胜风味



酒店住宿 (6晚)

- ✓ 广州雅阁欢聚酒店或同级 x1晚
- ✓ 阳朔新西街大酒店或同级 x2晚
- ✓ 桂林怡程酒店或同级 x2晚
- ✓ 三江广悦尊酒店或同级 x1晚

推荐自费:

山水间秀或梦幻漓江秀+夜游遇龙河+
夜车游四湖+伏坡山景区+赠送桂林夜景 【人民币550/人】

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

桂林 **GUILIN**



货币 Currency 	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.	
货币兑换率 Exchange Rate 	10N CNY = MYR 6.50 10元 = 马币 6.50 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	CHINA : +86 中国 : +86	
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 Flat Blade Pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 Flat Blade Pin + 1 Round Pin 类型 / Type I - 八字扁型脚 + 接地孔 / 3 Oblique Flat Blade Pin "V-Shape"	
时差 Time Different 	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Check in Luggage : 20 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤 <small>*Subject to change* *可随时更改*</small>	
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 03月 - 05月 Apr - May 9°C ~ 15°C	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 06月 - 08月 June to Aug 22°C ~ 28°C	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 09月 - 11月 Sep to Nov 26°C ~ 33°C	<input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 02月 Dec to Feb 13°C ~ 21°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>
飞机型号 Aircraft Type 	<p style="text-align: center;">Airbus B737</p>		<small>*Subject to change* *可随时更改*</small>	

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight: 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL: 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

